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animatie- en ergoteam 

Marijke De Smedt 

Vincent Van Gorp 

 

Ria Martens     Christel Somers 

Tom Van Berckelaer  Hanane Azarkan  

Katrien Van Robaeys  Lien Clissen  

Marijke Hendrickx  

   

Beste bewoner 

 

De eerste maand van het jaar is voorbij. De maand met de 

goede voornemens voor 2023. Volgens onderzoek zouden 

we al meer dan 25% van onze goede voornemens hebben 

laten varen. 

Daartegenover staat dat de wensen voor mekaar in 2023 nog steeds staande 

blijven. 

Het jaar werd al goed ingezet met een nieuwjaarsreceptie op elke woonwijk.  

Hopelijk heb je van dat moment kunnen genieten en vond je het  

nieuwjaarsgeschenkje een fijne attentie.   

We kijken nu uit naar enkele speciale dagen in februari.   

We surfen mee op de Valentijnsbeleving. Valentijn staat voor liefde en  

vriendschap. Tederheid en intimiteit is op elke leeftijd belangrijk. 

Op 8 februari van 19 - 21 uur is er een infomarkt en op 9 februari een  

persmoment voor het nieuwbouwproject van Hof van Egmont op  

Zwartzustersvest. Jullie zijn op de infomarkt van harte welkom. Jullie krijgen 

hiervoor nog een persoonlijk uitnodigingsbrief.   

En ik kondig al graag 1 maart ï complimentendag ï aan. We kunnen al eens 

nadenken over wie we een complimentje willen geven. Denk jij ook mee? 

 

Ik wens je veel leesplezier. 

 

Ria Martens 

directeur 
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ACTUEEL  Ƙ 

In totaal waren er 39 bewoners aanwezig op de bewonersraad van  
december 2022 

Deze puntjes zijn aan bod gekomen:  

Sodexo maaltijden  
Dagbesteding 
Toelichting Hof van Egmont 2 door Ria Martens 

 

Sodexo 

Ý Familiefeesten waren een groot succes, iedereen vond het eten super lekker. 
Ý 2 soorten beleg lijkt moeilijk om te kunnen verdelen, van de ene blijft er 

meer over en van de andere is er te kort. 
Ý Bewoners vragen naar Chef on tour, dit gaan we terug bekijken om in te 

plannen per woonwijk. 
Ý Op verschillende woonwijken geven bewoners aan dat de alternatieve menu 

verkeerd loopt. Wordt dit juist in de computer gezet?  
Ý Bewoners vragen naar meer fruit als dessert. 
Ý Er wordt gezocht naar een fruit-en groentenkraam om wekelijks langs te  

komen in de tuin van Egmont. 
Ý Bewoners vragen om maaltijden niet te vroeg te bedelen.  

 

Dagbesteding 

Ý Rubriek jarige in Apropo moet zeker blijven, bewoners vinden het leuk om te 
lezen wie er jarig is en wanneer. 

Ý Bewoners gaven aan dat ze graag in 2023 terug een rommelmarkt willen in 
de tuin. Enkele bewoners willen hier aan mee werken. 

Ý Bewoners zouden graag nog eens een rondleiding krijgen in de keuken van 
Sodexo, dit wordt in mei op de kalender gezet. 

Ý Het jaarthema óCultuurô  werd toegelicht. 

 



 

ACTUEEL  ƙ 

5$12+ &ɯ!$6.-$121  #ɯ#$"$,!$1ɯƖƔƖƖ 

Toelichting Hof van Egmont 2 door Ria Martens 

Ý Elke medewerker heeft een naambadge gekregen zodat bewoners weten wie 
wie is. Er werd gekozen om de functie niet op de badges bij te zetten. We 
capteren wel de vraag van de bewoners hieromtrent.  Op de woonwijken  
komen fotokaders van het personeel met de functie erbij. 

Ý Aanpassing per woonwijk (extra leefruimte, berging,é), opmerking is om de 
bergingen steeds te sluiten, zodat de geur niet over heel de gang kan  
verspreiden. Extra leefruimtes worden nog geschilderd en aangekleed. 

Ý Kleinere teams voor een kleiner aantal bewoners, zodat medewerkers dichter 
bij de bewoners staan.  

Ý De nieuwe functie van woning assistent werd toegelicht. Dat zal in de loop 
van het najaar gestart worden. De medewerkers krijgen eerst nog een extra  
opleiding om deze functie goed te kunnen invullen. 

Ý Wat vinden de bewoners dat goed en minder goed loopt?  
Ý Bewoners zouden graag meer individuele aandacht willen van het  

zorgpersoneel + dat de zorgmomenten minder gehaast verlopen. 
Ý Enkele bewoners zouden meermaals per week willen douchen, Ria licht toe 

dat 1 keer per week gegarandeerd is, meerdere keren kan besproken worden 
met het team, bewoner en mantelzorgers, maar kan niet gegarandeerd  
worden.    

Ý Andere bewoners vinden dat ze heel warm zijn ontvangen wat ze heel fijn 
vonden 

Ý Enkele bewoners vinden het fijn om mee kunnen helpen koken, afruimen.  
Ý Op 1 woonwijk vinden ze de communicatie tussen medewerker en bewoners 

heel belangrijk om misverstanden te voorkomen.  
Ý Bewoners vinden door het personeelstekort dat de zorgmedewerkers heel 

hard hun best doen. 

/ 8".-(0 

Vanaf heden kan je aan het onthaal en in de cafetaria ñ Dijlepotò  

betalen met payconiq. ( QR Code ) 
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Hof Van Egmont wordt verkocht! Wat nu? 

Inderdaad, we konden het allemaal in de krant lezen. Hof Van Egmont wordt  
verkocht. In de kleine lettertjes stond er dan bij dat we hier wel kunnen leven en 
wonen tot onze nieuwe thuis op de Zwartzustersvest klaar is.  

Straf natuurlijk dat we niets horen van die nieuwe thuis en dat we dan in 2026 al 
moeten verhuizen. Weet dat er achter de schermen zeer hard gewerkt wordt en 
dat er wel heel wat beweegt. We hebben lang moeten zwijgen maar die tijd is  
bijna voorbij. 

We bouwen wel de spanning eerst nog wat op. Wat staat er nu de komende  
weken te gebeuren?  

Sloop 

We kunnen jullie alvast wel vertellen 
dat we deze week al gaan starten om 
plaats te maken. Het oude ziekenhuis 
op onze site wordt afgebroken. Deze 
week zal een aannemer al starten met 
de voorbereidingen en tegen  
november moet alles klaar zijn voor 
de realisatie van onze nieuwe thuis.  
Mogen we hier niet bij helpen? Wie 
weet wel. Hou jullie maar klaar om de 
handen uit de mouwen te steken.  

 

Afbreken is gemakkelijk maar wat dan?  

Ook daar hebben we al een beeld van en we bereiden ons voor om jullie hierover 
op 8 en 9 februari meer te vertellen. Jullie zullen binnenkort uitgenodigd worden 
voor een infomarkt waar de eerste tip van de sluier zal worden opgelicht. 

De voorbije maanden hebben we gezocht naar een partner die voor ons op de  
site een fijne thuis kan ontwerpen en meteen ook bouwen. Er is dus al een  
ontwerp van een nieuw woonzorgcentrum dat we samen met onze partner zullen 
verfijnen. We willen dan zo snel mogelijk een bouwvergunning indienen en  
starten met de bouw.  

De site is meer dan groot genoeg. We hebben dan ook gevraagd om bij het 
woonzorgcentrum heel wat groen op de site te voorzien, het  
wijkgezondheidscentrum Wel en Wee en appartementen voor heel wat fijne  
buren. 

Binnenkort meer hierover! 
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Meer aandacht voor mondzorg in wzc Hof Van Egmont: ñSamen op 

weg naar een stralende glimlachò 

Onder begeleiding van arts Dieter Cloet wil wzc Hof Van Egmont het  

belang van mondzorg graag onderstrepen. Geen overbodige luxe, zo blijkt. 

 

Door het noodgedwongen stoppen van de mobiele tandarts moesten we  

binnen het woonzorgcentrum op zoek naar een waardig alternatief want het 

hebben van een propere mond en tanden is nu ®®nmaal een basisbehoefte. 

 

Hiervoor werd een werkgroep opgericht onder leiding van teamcoach  

Karlien Lauwers. Momenteel komt deze werkgroep samen omdat er hier nog 

veel vormingen rond worden gegeven aan zorgkundigen door arts Cloet.  

Later zal deze werkgroep 1x om de drie maanden samenkomen.  

 

Concreet zal men aan de slag gaan met een checklist die van toepassing kan 

zijn op een tandprothese enerzijds of op de eigen tanden anderzijds. Door  

deze checklist zal men bijvoorbeeld kunnen nagaan of de tong is  

geschraapt, of de bewoner zijn of haar mond heeft gespoeld, of er gebruik 

gemaakt werd van kleefpasta bij het gebruik van een protheseé 

 

Deze werkgroep kan natuurlijk alleen maar functioneren door ®®nieders  

inzet. Niet alleen van de bewoners zelf, maar ook van de zorgkundigen,  

verpleegkundigen en ergotherapeuten. Deze laatste groep zal hier tijdens 

ADL, wat staat voor algemene dagelijkse levensverrichtingen, extra aandacht 

aan schenken.  

 

Vanuit elk van bovengenoemde afdelingen zal er tot slot ook een ster-rol 

(referentierol) worden opgenomen, waardoor men die persoon een beetje kan 

zien als óambassadeurô. 

 

Dit alles met steeds dezelfde insteek:  

samen op weg naar een stralende  

glimlach! 
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Klachtenevaluatie oktober tot en met december 2022 

Tijdens het vierde kwartaal van 2022 ontvingen we 18 klachten over volgende 
onderwerpen: zorg (11), linnen (4), maaltijden (2) en communicatie (1). 

Elf van deze klachten bleken gegrond te zijn, vier deels gegrond en drie klachten 
beoordeelden we als ongegrond. 

Zorg - communicatie 

Opdat iedereen zich dag en nacht comfortabel zou voelen volgen de  

zorgmedewerkers op welk continentiemateriaal het best gebruikt kan worden bij 

elke individuele bewoner. De werkgroep continentie, met vertegenwoordigers 

van elke woonwijk, bespreekt regelmatig de evolutie bij de bewoners en bekijkt 

waar aanpassingen nodig zijn. Naast deze vergaderingen is er ook een nieuwe 

reeks opleidingen gestart waarin het gebruik en de kennis van  

continentiemateriaal wordt opgefrist. Ondersteunend bij het maken van de juiste 

keuze van materiaal zijn de registraties van de voorbije periode. We vragen dan 

ook extra aandacht aan de medewerkers om de inco registratieformulieren in te 

vullen en op te volgen zodat ze indien nodig sneller kunnen overschakelen naar 

aangepast materiaal.  

Bij enkele klachten blijkt opnieuw het belang van het blijven in ótrialoogô gaan 

met elkaar. Preventief en actief communiceren met de familie helpt ons om meer 

persoonsgerichte zorg te kunnen bieden. Luisteren naar het levensverhaal van 

bewoners, op zoek gaan naar de mens met zijn gewoontes, wensen en  

verlangens.  

We doen het niet vaak genoeg maar het is wel waar we naar streven. 

Bij bewoners met dementie kan familie hierbij voor ons een bron van informatie 

zijn. De zorgmedewerkers en onze referentiepersoon dementie, Anke Gr®goir, 

kunnen dan weer ondersteuning en informatie bieden aan familie bij het  

dementieproces van hun bewoner en zo vaak vragen en bezorgdheden  

verhelpen. Ter ondersteuning hierbij voor onze medewerkers start er dit voorjaar 

een nieuwe reeks opleidingen over dementie. 
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Enkele familieleden maakten zich zorgen over het gebrek aan eetlust of het sterk 
vermageren van de bewoner. Ook rond dit thema bestaat een werkgroep in Hof 
van Egmont. Deze werkgroep volgt onder meer het gewicht en de oorzaken van 
gewichtsverlies van bewoners op.   

Een tweede, niet minder belangrijk werkdeel van deze werkgroep is de  
maaltijdbeleving. Een aangename omgeving en inkleding van de maaltijden  
versterken immers de óappetijtô. In dit kader start dit jaar eveneens een opleiding 
ómaaltijdcoachô voor de medewerkers, wat het maaltijdgebeuren zeker ten goede 
zal komen. 

De oorzaak van verlies aan eetlust en gewicht blijkt ook al eens een  
gebitsprobleem te zijn. Jaarlijkse gebitscontrole en mondzorg zijn daarom van 
groot belang. Tandpijn of een pijnlijke tandprothese kunnen verholpen worden en 
doen vaak wonderen. Binnen de werkgroep ómondzorgô, ondersteund door dokter 
Cloet, wordt hier de nodige aandacht aan gegeven. 

Linnen 

De samenwerking met de externe wasserij is een blijvend aandachtspunt.  

Luca, servicemedewerker van wasserij Cleanlease, is maandelijks aanwezig in Hof 
van Egmont als jullie gesprekspartner. Aarzel niet om bij haar langs te gaan met 
vragen of klachten. Op 14 februari is ze aanwezig van 11.30 tot 13 uur. 

Maatlijden  

Enkele bewoners vonden de kruiding en/of kooktijd van het eten onvoldoende.  

Omdat het zinvoller is je feedback over een maaltijd meteen te geven, willen we 
hierop inzetten en aan de medewerkers vragen om jullie bevindingen na de  
maaltijd door te sturen naar de keuken. 

En we vragen aan de kok om ook af en toe eens bij jullie te komen informeren of 
het gesmaakt heeft. 

Bij de avondmaaltijd zou er soms onvoldoende beleg zijn. Momenteel loopt er een 
proefproject op ®®n woonwijk, waarbij de woonwijk zelf óboodschappen gaat 
doenô in óhet winkeltjeô. Wellicht moet er nog wat gesleuteld worden aan de  
werkwijze om te vermijden dat er een tekort is aan beleg. Als de werking op punt 
staat zullen alle woonwijken op deze manier gaan ówinkelenô. We kijken er naar 
uit! 

Wij blijven het belangrijk vinden dat bewoners, familieleden of anderen ons mel-
den als iets niet naar wens verloopt. Soms geeft dit aanleiding tot een specifieke 
actie of verandering in onze werking. Het is belangrijk om met elkaar in gesprek 
te blijven en dit ten bate van een goede dienstverlening en vertrouwen. 




